




































































































 Příloha č. 7 k zápisu ze SD 15.6.2023 

Zpráva o činnosti KK od posledního shromáždění delegátů v roce  2022 do   
dnešního dne. (6/2023)  

 

 

KK pracovala v souladu s článkem 79 stanov SBD PED v tříčlenném složení. Předsedkyně Ing. Bavorová, 
místopředseda Ing. Novák, člen p. Maxová. Členové KK se pravidelně účastnili všech zasedání 
představenstva družstva a scházeli se na jednáních o kterých pořizovali zápisy.  

 

V rámci příprav  kontrolních úkonů plánovaných pro výše uvedené období byla  naplánována kontrola 
Mzdového řádu SBD PED č. 03/ 2018, náplně prací a platových zařazení zaměstnanců družstva. O 
podklady k této kontrole bylo požádáno ze strany KK na představenstvu dne 4.5. 2022. Následně   byla 
dne 26.9.2022 zaslána SBD PED písemná žádost a stanoven den kontroly. Z kontroly provedené 
místopředsedou KK Ing. Novákem vyplývá, že byla poskytnuta část dokladů, nebyly předloženy 
pracovní smlouvy ani mzdové listy, pouze předložen Mzdový řád družstva a vzory dokumentů. SBD PED 
se vyjádřilo v této věci, že prověří, zda je možné po právní stránce požadované doklady předložit 
v rámci platných předpisů a GDPR. 

 

Dalším požadavkem ke kontrole  ze dne 1.2. 2023 bylo předložení všech platných  obchodních smluv, 
nájemních smluv a cenových ujednání se společností KOMTERM Čechy, s.r.o  a KOMTERM a.s. 

Ze strany SBD PED byl poskytnut dobře vedený šanon smluv se společností KOMTERM Čechy s r.o. a se 
společností KOMTERM a.s. Při běžném seznámení s materiály v šanonu jsme zjistili, že smluvní vztah je 
dlouhodobý a probíhá již  od roku 1996. Ze strany KK byl vznešen požadavek na jednání se společností 
o současných cenových možnostech firmy, což se uskutečnilo předsedou družstva v měsíci květnu 
s tím, že společnost KOMTERM dodá návrh nových smluv s inflační doložkou a návrhem rozboru ceny. 

Předsedkyní KK byl SBD PED   předložen  a doporučen  návrh  běžné vzorové smlouvy o dílo, který by 
mohl projít orgány družstva, být schválen  jako vzor a při jednáních s dodavateli služeb poskytován 
protistraně. Předešlo by se tak těžkopádnému doplňování cizích návrhů smluv různé úrovně  a 
provenience.  

 

Z písemných požadavků družstevníků na KK jsme obdrželi pouze jeden dotaz  a to na text navrhovaných 
stanov, který byl pomocí právního výkladu zodpovězen. 

KK se také seznámila se zprávou nezávislého auditora společností LN – audit o ověření účetní závěrky 
k 31.12.2022 a vyslovila na svém jednání souhlas s účetní závěrkou za rok 2022 a souhlas s návrhem na 
rozdělen hospodářského výsledku za rok 2022 podle předloženého návrhu. 



 

Na závěr bych chtěla říci, že  KK při své činnosti  bude pokračovat v  kontrolách s tím, že zprávu o své 
činnosti předloží na  příštím shromáždění delegátů. 

 

Děkuji za pozornost. 

 

Zapsala: Ing. Bavorová 

V Praze dne  15.6.  2023 
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